
Binnenkort wordt er een besluit genomen over de Sportzaal in de Waldervaart. Deze sportzaal moet 
naast de sportfunctie ook ruimte gaan bieden aan de wijkvereniging. De wijkvereniging heeft 
aangegeven niet tevreden te zijn met de voorlopige schetsen die aan de wijkvereniging zijn 
voorgelegd. De wijkvereniging geeft aan dat de gewenste voorzieningen niet in het plan zijn 
opgenomen zoals een keukentje, bar, een eigen ingang en eigen opslag. De gemeente geeft aan dat 
de wijkvereniging hiervoor te weinig leden heeft, maar wel graag een heropleving van deze 
wijkvereniging ziet. De wijkvereniging geeft aan deze voorzieningen juist nodig te hebben om de 
wijkvereniging een boost te geven. Er is dus sprake van een zogeheten ‘’kip en ei’’ verhaal. De 
bedoeling is volgens de wijkvereniging dat zij zich moeten gaan vestigen in de ‘’multifunctionele 
ruimte’’.
Onze vragen:

1.           Klopt het dat de wijkvereniging in het verleden een toezegging van de gemeente heeft 
gekregen dat het buurthuis in het zicht van de buurtbewoners zou komen?
Deze toezegging is niet bekend.
Hoewel de voor de wijkvereniging gereserveerde ruimte misschien niet aan een drukke verkeersader 
ligt, krijgt de nieuwe sportzaal een nadrukkelijke oriëntatie op het nieuwe hart van de Waldervaart. 
De sportzaal (inclusief de multifunctionele ruimte t.b.v. de wijkvereniging) zal door haar bouwvorm, 
materiaalgebruik en gevelopeningen uitnodigend zijn voor bezoekers. Binnen het nieuwe hart van de
Waldervaart zal de sportzaal een belangrijke rol vervullen; een dynamische en duidelijk herkenbare 
plek te midden van de andere functies die deel zullen uitmaken van het nieuwe hart van de 
Waldervaart. Natuurlijk wordt t.z.t. met behulp van signing, binnen en buiten het gebouw, de route 
naar de multifunctionele-/wijkverenigingsruimte aangegeven

2.           Zo ja, Waarom wijkt de gemeente nu van deze toezegging af?
Zie bovenstaand.

3.           Waarom krijgt de wijkvereniging geen eigen opslag en geen eigen ingang?
Huidige situatie wijkvereniging Waldervaart:
- De wijkvereniging maakt gebruik van de kantine van de sportzaal Waldervaart. 
- Er is een onderlinge afspraak tussen de wijkvereniging en de sportzaalbeheerder Schagen 

Actief over de consumptieprijzen en barbezetting. 
- Sinds corona en de lockdowns heeft de wijkvereniging amper de kans gehad om open te zijn.
- De vereniging organiseert momenteel alleen 4 biljartavonden per week.
- Het bestuur bestaat uit 2 a 3 personen en de vereniging uit ongeveer 20 leden.
- De wijkvereniging ontvangt €2 subsidie van de gemeente per inwoner van de wijk.
- De vereniging heeft aangegeven te willen groeien, qua bestuur en aantal leden. Echter hierbij

hebben ze de hulp gevraagd van de gemeente.

Voor het ontwerp van de accommodatie is gekeken naar alle gebruikers, in dit geval: hoeveel leden 
heeft de wijkvereniging, welke activiteiten worden er georganiseerd, voor welke doelgroepen en wat 
heeft de vereniging hiervoor nodig?

Eigen opslag
Eigen opslag is mogelijk door dat in de multifunctionele ruimte te creëren en ook in de keuken kan er
een afsluitbare opslagkast geplaatst worden. De vraag is gesteld aan de wijkvereniging hoeveel m2 er
nodig is, hier is nog geen reactie op ontvangen.

Eigen ingang
Gekeken naar de huidige situatie van de wijkvereniging (aantal leden en wat er georganiseerd wordt 
voor alle mensen uit de wijk) is er besloten om voor de vereniging geen eigen ingang te organiseren. 



Dit zou ontwerptechnisch een uitdaging zijn maar ook kostenverhogend. De gemeente bouwt voor 
minimaal 40 jaar en wilt daarom zeker van zijn dat de ruimtes zo efficiënt mogelijk word gebruikt.

4.           De wijkvereniging haalt bijna alle inkomsten uit de verkoop van eten en drinken, waarom 
biedt de gemeente geen faciliteiten hiervoor in de multifunctionele ruimte?
De nieuwe sportkantine kan door een scheidingswand worden opgedeeld zodat er twee delen 
ontstaan. Deze wand valt zo dat er in de multifunctionele ruimte een eigen bar is met toegang tot de 
keuken. Deze faciliteiten zijn dus wel aanwezig in het ontwerp.

5.           Vindt de gemeente de wijkvereniging ook slecht bereikbaar voor mensen die slecht ter been 
zijn? (Meest dichtbij zijnde parkeerplaats wordt de Vomar).
De zorg over de toegankelijkheid en bereikbaarheid voor mensen die niet goed ter been zijn, delen 
wij. We hebben dit aspect zo goed als mogelijk meegenomen in de planuitwerking. Hoewel wij van 
mening zijn dat de accommodatie, goed toegankelijk is voor gebruikers en ook goed te bereiken is 
vanaf alle kanten, zowel te voet, per fiets, als per auto (parkeerplaatsen worden voorzien aan de 
overkant van de Waldervaart en te bereiken via een nieuwe brug). De toegang wordt rolstoel- en 
rollatorvriendelijk en tevens is er een lift en trap aanwezig zodat de multifunctionele ruimte goed 
bereikbaar is. 

6.           Zijn er nog aanpassingen in het plan mogelijk?
Zoals aangegeven is het mogelijk om te voorzien in een eigen opslag in de multifunctionele ruimte 
voor de wijkvereniging. Het is niet mogelijk om in het huidige ontwerp van de accommodatie een 
eigen ingang te creëren dit i.v.m. de beperkte m2 binnen de accommodatie en buiten de 
accommodatie. 

7.           Welke speelruimte ziet u nog om meer op te schuiven richting de wijkvereniging?
De gemeente doet alles binnen haar mogelijkheid om zo goed mogelijk de wijkvereniging te 
ondersteunen. Wanneer de wijkvereniging gaat groeien in ledenaantal en activiteiten voor jong en 
oud, en hierdoor de multifunctionele ruimte niet meer past bij de vereniging, gaat de gemeente 
kijken of er voldoende aanleiding is om de huisvesting aan te passen. Dit is reeds gecommuniceerd 
naar de wijkvereniging.

Op dit moment is er geen duidelijke ontwikkeling in het vergroten van het bestuur, activiteiten en 
ledenaantal van de wijkvereniging om de vereniging weer te laten groeien. Afdeling 
gebiedscoördinatie en communicatie van de gemeente hebben ondersteuning geboden bij het 
maken en uitdelen van flyers om nieuwe bestuursleden aan te trekken. Een aantal vrijwilligers 
hebben zich gemeld en waren enthousiast tijdens een bijeenkomst in het voorjaar. Het is aan de 
wijkvereniging om door te pakken.


